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Concrete vragen  De laatste dagen werd PAL door veel burgers gewezen op de 

volgende feiten mbt de gladheidsbestrijding na de sneeuwval: 

 Waarom wordt er nauwelijks of niet gestrooid en geveegd op 

fietspaden langs wegen (vb. Healen-Roggel, Ittervoort-

Neeritter)? 

 Waarom is de Bergerweg niet een van de prioritaire wegen? 

Er fietsen honderden verkeersdeelnemers, plus op tijden 

intensief autoverkeer. 

 Daarbij werd ook gezegd dat de gladheidsbestrijding veel 

beter is in Maasgouw, en op ( fietspaden van) Provinciale 

wegen. Kunt u aangeven hoe dat kan?  

  

Ambtelijk advies  Datum:  

Advies:  
1. Er is geveegd en gestrooid op de genoemde fietspaden. 

Afgelopen week zijn alle strooiroutes ruim voor de intredende 
sneeuwval gestrooid. Vervolgens is tijdens de sneeuwval 
nogmaals gestrooid. Vegen heeft alleen zin als er gemiddeld 

meer dan 2 cm sneeuw valt. ’s Ochtends bleek dat tijdens de 
nacht meer sneeuw was gevallen dan de 1 à 2 cm die we op 
basis van de weersinformatie hadden verwacht. Daarom is 
toen direct besloten om de aannemer de sneeuwroutes 

nogmaals te laten vegen en de strooiroutes nogmaals te laten 
strooien. Omdat de sneeuw toen grotendeels al aangereden 
was door het verkeer in de spits, had het vegen niet op alle 

plaatsen het gewenste effect. 
 

2. Zoals ook volgt uit de strooi- en sneeuwroutes, die via de 
gemeentelijke website voor iedereen te zien zijn, is de 
Bergerweg wel als prioritaire weg opgenomen. 
 

3. Ons beleid wijkt niet af van de omliggende gemeenten. Van 

de provincie is bekend dat zij meer strooien. We begrijpen 
het belang om provinciale wegen zo veel mogelijk 
begaanbaar te houden. Echter gezien het effect van het 



strooizout op de omgeving, proberen we als gemeente Leudal 

de milieubelasting van het strooien zo laag mogelijk te 
houden. 

 

 

Besluit college of 
portefeuillehouder 

 Datum:  

Besluit van (wie):  

Besluit luidt:  

 
 


